
Dette er et stykket kjøtt (det mest smakfulle, nam!) som befinner
seg i mellomgulvet på oksen, på siste ribben ved nyrene. Det kalles
for butcher steak på grunn av at slakteren alltid beholdt dette

stykket selv!
Denne serveres
medium stekt,
sammen med:

• fritert søtpotet
• grillede grønn-
saker
• chimichurri sauce
• creolsk dipsaus

Biffen er på
ca 350 gram.
Pris kr 320,-
Serveres til det er
tomt....

BUTCHER STEAK
eller «hanging beef», som man også kan si

– SERVERES HVER DAG –

Bjørkeveien 22,
1940 Bjørkelangen, tlf. 476 11 749

Men mange damer syntes dette
fort kan bli litt mye kjøtt, så det
er mulig å få litt mindre
stykker (ca 230 gram),
til en litt mindre pris.
Det vil da koste kr 275,-

VELKOMMEN

Vi har åpent
til kl. 0230

på Stuttreist
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Mandag 17 september
– Lambertusmesse.

Sol:  
– opp 0646, ned 1930.
Dagen har blitt
6 timer 6 minutter kortere
siden sommersolverv.
Måne:
– opp 1618, ned 2304.
Voksende halvmåne kl. 0115.

■ dAgen I dAg

Tlf: 63 85 48 00
redaksjon@indre.no

Jeg bor i et over 30 år gammelt 
hus uten ovn eller hull til pipa. 
Likevel må jeg betale feier-
avgift til Aurskog-Høland 
kommune.

Hvorfor det?
Jeg har forsøkt å ringe 

kommunen, men det hjelper 
ikke. Nå er regningen sendt ut 
igjen.

Huset har pipe, men den har 
aldri blitt brukt.

Anne-Lise

Ad feier-
avgiften
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BJØRKELANGEN: Onsdag 
kommer eidskogingen Ole 
Kristian Ruud til Bjørkelangen 
seniorsenter.

Anledningen er at senteret 
feirer ti år. Lokalet er festsalen i 
LHL-bygget, og pianoentertainer 
Ruud, blant annet kjent fra For 
the Heart Band og Borderland, vil 
servere et variert repertoar.

Feirer ti år

Hallo 
Indre
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nei til 
vindmøllepark
Et privat firma vil investere 400 
millioner i ny vindmøllepark på 
Setskog. Vindmøller i innlandet er 
ingen god løsning. Dette må 
regnes som et industriområde, og 
mange mennesker har fått seg en 
overraskelse når en ny mølle har 
begynt å snurre i deres nabolag. 
Den lavfrekvente støyen fra 
vindmøller kan høres minst 3 
kilometer unna, og er et helsefar-
lig prosjekt for dem som bor i 
nærheten. Vindmøller er areal- 
krevende, støyende og naturøde-
leggende. I et land som har bygd 
ut det som er av vannkraft, er det 
et paradoks at politikere viser mer 
handlekraft i å produsere ny 
energi enn å oppfordre til å spare 
på eksisterende kraft. Politikere 
bør være i stand til å tenke mer 
enn fire år av gangen, og si nei til 
private investorer med dollartegn 
i øynene.  Arnstein Gangstø  

AURSMOEN: Kiwi 
Aurskogs nye driver 
Michael Gusevik går 
«all in» når han tar 
over butikken i Aur-
skog senter. Sammen 
med sju måneder 
gamle Olivia og kona 
har han til og med 
flyttet til bygda.
RogeR ØdegåRd
roger@indre.no
922 05 448

Han har alltid hatt sansen for 
Aurskog.

– Jeg har bekjente herfra, og 
kjenner litt til bygda gjennom 
dem. Jeg har bestandig likt meg 
her ute. Da tilbudet om å ta over 
butikken i senteret kom, var vi 
ikke i tvil: Vi går «all in» og flyt-
ter til bygda også. Jeg har be-
standig bodd sentralt i Lille-
strøm, og det er befriende å 
komme hit ut, bygdelivet går 
liksom saktere og det er mindre 
stress. Jeg ser det også som en 
klar fordel å bo i nærområdet i 

forhold til jobben. Det er viktig 
å forstå lokalbefolkningen, for-
klarer han.

Sammen med kona og Olivia 
på sju måneder har han kjøpt 
hus i Linåkerveien på Aursmo-
en. Gusevik har totalt arbeidet i 
11 år i Kiwi-systemet.

De siste fire årene har han 
drevet Kiwi på Auli.

– kom til dekket bord
– Jeg trengte en ny utfordring, 
og det har jeg fått. Jeg kom til 
dekket bord, for tidligere dri-
ver, Håvard Silseth har gjort en 
fenomenal jobb her. Han tok 
med seg en ansatt til Kiwi Bjør-
kelangen, ellers har jeg beholdt 
alle ansatte. Å forstå systemer 
er én ting, men serviceinnstil-
ling og stå på-vilje er noe annet. 
Alle mine 12 medarbeidere har 
dét. I tillegg har mange vært 
her lenge, og bor også i bygda i 
tillegg. Det inngir tillit og byg-
ger lojalitet hos kundene.

Gusevik er ikke ukjent med 
konkurranse. På Auli konkur-
rerte han med Extra, og på 
Aursmoen må han dele marke-
det med Rema 1000 og Extra.

– Konkurranse er bare posi-
tivt. Det medfører merhandel 
og demmer opp for handelslek-
kasje. Det betyr at en må være 
på tå hev. Jeg mener at det helt 
klart er plass til tre dagligvare-
handler i Aurskog.

Kiwi-driveren mener det blir 
for mye søkelys på de tomme 
lokalene i senteret. 

– solide senterbutikker
– Det er viktig å huske på at so-
lide virksomheter som for ek-
sempel Aurskog apotek, Toves 
salong, Aurskog Fôr og Fritid, 
Aurskog Elektriske Forretning, 
senterkafeteriaen og Jernia 
fortsatt driver godt. Aktører 
som har vært her i en årrekke. 
De store fordelene ved å ligge i 
et senter er at vi får en del inn 
her som handler på impuls, og i 
neste runde er det muligheter 
for å få faste kunder den veien. 
Jeg har blitt tatt imot med åpne 
armer av alle som driver i sen-
teret. Det er jeg veldig takk-
nemlig for, forteller Gusevik til 
Indre Akershus Blad.

Ny Kiwi driver på plass

Flyttet til 
Aursmoen

FerskT rAdArpAr: Assisterende butikksjef Victoria Klevstad (t.v.) og ny driver Michael Gusevik i 
Kiwi Aurskog trives i hverandres selskap allerede. – Jeg vet ikke hva jeg skulle gjort uten Victoria den første 
tiden. Hun holder rede på alt, forklarer Michael. – Michael er veldig dyktig og kan drive butikk, kontrer 
Victoria. FoTo: roger ødegård
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SETSKOG: Kari-Mette 
Stamnes rister på 
hodet over planene 
om vindmøllepark på 
Setskog. 
Anne enger MjålAnd
anne@indre.no
928 18 036

– Jeg må si jeg ble overrasket da 
jeg leste om planene i Indre 
Akershus Blad på onsdag, sier 
Kari-Mette Stamnes.

Hun bor med mann og to 
barn ved Tangenkrysset, og sier 
hun er skeptisk til å få vindmøl-
ler bak huset, selv om parken 
vil bli liggende langt til skogs.

"
Vi er jo ikke ak-
kurat Smøla.
kArI-Mette stAMnes

Vindmøllenabo

– Vindmøller? Her?! Vi er jo 
ikke akkurat Smøla. Når det er 
fint vær, blåser det jo ikke her, 
men de har kanskje en type tek-
nologi som gjør det mulig og 
lønnsomt å produsere strøm li-
kevel,  undrer Kari-Mette.

undrer seg
Hun legger ikke skjul på at hun 
er svært skeptisk til hele vind-
mølleprosjektet. 

– Det vil jo bli et stort inngrep 
i naturen. Jeg er skeptisk til lav-
frekvent støy. Jeg er skeptisk til 
blinking og skygger fra vind-
møllebladene. Dessuten er det 
ikke pent! En vindmøllepark vil 

iallfall ikke gjøre det mer at-
traktivt å bosette seg på Set-
skog, og det vil gå ut over livs-
kvaliteten for oss som bor her 
allerede, sier Kari-Mette, som 
har bodd med familien i det 
gule huset i skogkanten i 17 år. 

– sårbar, lita bygd
– Jeg vet jo de bygger vindmøl-
ler i Aremark, men trodde aldri 

vi skulle få det hit til Setskog.  
Vi er ei lita bygd, og dermed 
svært sårbare. Vi får iallfall  ikke 
solgt inn bygda som en natur-
perle mer, hvis vi skal få en 
vindmøllepark over hodene på 
oss, sier Kari-Mette tankefullt. 

Hun undrer seg over planene, 
men understreker at hun ikke 
har fått satt seg inn i alle mo-
mentene ved en vindmøllepark 

ved Sukkerveien, som går len-
ger nord for der hun bor. 

"
Vi får iallfall ikke 
solgt inn bygda 
som en natur-

perle mer.
kArI-Mette
– om framtida for Setskog

Skeptikeren mener Aurskog-
Høland kommune har en stor 
oppgave foran seg når det gjel-
der å informere og overbevise 
bygda om at en vindmøllepark 
vil være et positivt tilskudd. 

– Kommunen må utrede kon-
sekvensene grundig i denne sa-
ken. Blir vindmølleparken en 
realitet, vil det være en stor inn-
gripen i våre liv. 

Skeptisk til nye planer

– Vindmøller? her?!

oVer tretoppene: Vindmøllene sett fra parkeringsplassen ved 
Tangen. Kari-Mette bor i det gule huset.  FotoMontAsje: scAnergy

skeptIsk: Kari-Mette Stamnes hjemme på verandaen ved det gule 
huset. Hun er skeptisk til planene. Foto: Anne enger MjålAnd

SETSKOG: Mandag ble 
lokalpolitikerne orientert 
om planene for en vind-
møllepark på Setskog. 
Motstanderne har allerede 
opprettet en facebook-
gruppe, men byggestart er 
beregnet til 2020.
Anne enger MjålAnd
anne@indre.no
928 18 036

Med byggestart i august 2020 er 
igangsettingen av vindmølle-
parken planlagt til september 
2021.

Total investering er beregnet 
til 415 millioner kroner.

Tårnhøyde: 142 meter.
Rotordiameter: 150 meter.
Totalhøyde: 217 meter.
Seks eiendommer er berørt, 

og grunneieravtaler har en be-
regnet varighet på 30 år.

Dette er noen av de faktiske 
tallene for Setten vindpark. 

Når det gjelder nettilkobling, 
er det planer om å utvide kapa-
siteten ved Bjørkelangen trans-
formatorstasjon ved å bygge en 
ny. En annen mulighet er å opp-
graderer den som allerede fin-
nes. Scanergy står bak bygge-

planene. Det er det samme fir-
maet som bygger vindmølle-
park i Aremark. 

– helt tragisk
Planene for Setten vindpark ble 
presentert for formannskapet 
10. september. 

Dagen etter var protestgrup-
pa på Facebook etablert. Der 
heter det blant annet: «Vi som 
bor bare en km unna Lembru-
heia er naturligvis veldig nega-
tive til prosjektet. Vi er så heldi-
ge og bor i dette naturskjønne 
området, og en vindmøllepark 
her vil etter vår mening være 
helt tragisk. Vi ser hvor mange 
av bygdas innbyggere som bru-
ker områdene oppover her til 
turer, jakt, trim og rekreasjon. 
Jeg tror mange med oss bor på 
Setskog nettopp på grunn natu-
ren og stillheten. Er det riktig at 
livskvaliteten til enkelte skal 
ofres for at andre skal tjene 
penger. Tre grunneiere på Set-
skog kommer til å få store inn-
tekter i mange år fremover så 
skjønner godt at de er positive, 
men skal det gå på bekostning 
oss andre her på Setskog.» 

24 personer ga umiddelbart 
«tommel opp» på innlegget. 

slik vil vindmøllene se ut fra vestsida av setten

sett FrA setten: Når det gjelder protestene som allerede er kommet mot Setten vindpark, sier 
Frank Berg i Scanenergy: – Dette er vi vant til. Den beste måten å komme motstanderne i møte på, er fakta 
og god informasjon. Se flere bilder av vindparken på indre.no FotoMontAsje: scAnergy


